
 ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  
 CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
 EL DIA 23 DE FEBRER DE 2006 
   
     Membres assistents: 
      
     Sra.  Maria Dolores Matas Cendra 
     Sr. Jaime Capel Rotger 
     Sra. Lourdes Noguera Bosch 
     Sr. Sebastian Coll Jaume 
     Sr. Jorge Carrió Frau    
     Sr.  Gabriel Coll Barceló 
     Sr. Bartomeu Garau Moranta 
                                                        Sr. Jaume Pou Reynés 
     Sr. Antoni Vidal Matas 
 
     Membres que han excusat la seva absència: 
     Sr. Miquel Bernat Bosch 
 
 
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les 
vint hores i trenta minuts del dia vint-i-tres de febrer de dos mil sis, es reuneix a la 
Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la 
Corporació sota la Presidència del Sr. Batle, Miquel Ensenyat Riutort i amb 
l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a l'encapçalament, a 
l'objecte de celebrar sessió ordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a 
l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretària la de 
la Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo. 
 

 
ACTES ANTERIORS.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la 

Corporació ha de fer qualque observació a les actes de la sessió ordinària de dia 
26 de gener de 2006 i de dia 2 de febrer de 2006. 

 
No es presenta cap observació, per la qual cosa l’acte es considera 

aprovada. 
 

 
 
 CORRESPONDÈNCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de 
correspondència, es dóna compte del següent: 
 
 



- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 351 de dia 06.02.2006, 
qüestionari policies locals per memòria activitat 2005. 

- Conselleria Medi Ambient, registre d’entrada núm. 368 de dia 
07.02.2006, esborrany Decret regulació poblacions caprines. 

- Conselleria d’Agricultura i Pesca, registre d’entrada núm. 405 de dia 
10.02.2006, comunicació subvencions matèria agrària. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 407 de 10.02.2006, 
campanya captació futurs policies locals. 

- Conselleria d’Agricultura i Pesca, registre d’entrada núm. 409 de dia 
13.02.2006, comunicació ajudes agricultura i ramaderia. 

- Conselleria d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 414 de dia 
13.02.06, informació per concertació crèdit Pla D Esporles. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 426 de dia 14.02.06, 
concessió subvenció adquisició prestatgeries arxiu biblioteca. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 431 de dia 14.02.06, 
conveni col·laboració violència domèstica. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 455 de dia 16.02.06, 
requeriment documentació per inscripció registre protecció civil. 

- Conselleria de Presidència, registre d’entrada núm. 460 de dia 
16.02.06, campanya contra violència de gènere en associacions 
juvenils. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 495 de dia 20.02.06, 
esborrany Decret sobre disposicions coordinació policies locals. 

- Institut Balear de la Dona, registre d’entrada núm. 501 de dia 20.02.06, 
resum activitats pla actuacions per igualtat entre dones i homes 

- Conselleria d’Obres públiques habitatge i transports, registre d’entrada 
núm. 502 de dia 20.02.06, horaris servei públic transport concessió IB-
11. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 247 de dia 26.01.06, 
sol·licitud cessió poliesportiu IES per fases finals escolars. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 248 de dia 26.01.06, 
sol·licitud informe per desenvolupament Challenge al nucli urbà. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 258 de dia 27.01.06, 
atorgament subvenció renovació conducció aigua carrer Ramon Llull. 

- Conselleria de Medi Ambient, registre d’entrada núm. 259 de dia 
27.01.06, autorització prorroga caça tords. 

- Conselleria de Medi Ambient, registre d’entrada núm. 260 de dia 
27.01.06, pròxima informació pública regulació població caprina. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 263 de dia 27.01.06, 
previsió places vacants policia local i turística. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 279 de dia 31.01.06, 
avantprojecte Llei municipal i règim local. 

- Grup Educadors de carrer i Treball amb menors, registre d’entrada 
núm. 299 de dia 01.02.06 memòria 2005 programa treball 
socioeducatiu. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 306 de dia 02.02.06 
ampliació termini per acabar actuacions implantació agenda local 21. 

- Ministerio Trabajo y Asuntos Sociales, registre d’entrada núm. 307 de 
dia 02.02.06, remissió prorroga conveni teleasistencia per signar. 



- Conselleria d’Obres públiques, habitatges i transports, registre 
d’entrada núm. 318 de dia 02.02.06, informe adequació crta. PM-111 
tram Camí dels Reis – S’Esgleieta. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 322 de dia 03.02.06 nou 
programa de fitness. 

- Conselleria d’Educació, Cultura i Esports, registre d’entrada núm. 174 
de dia  19.01.06, ús centre de dia per representació teatral. 

- Asociación de propietarios Jardin de Flores, registre d’entrada núm. 
19.01.06, invitació foguero Sant Antoni. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm.  210 de dia 24.01.06, 
correspondència mobilització recursos per urgències i obligació 
inscripció registre. 

- Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 220 de dia 
25.01.06, concurs fotografia dia Illes Balears. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 222 de dia 25.01.06, 
col·laboració muntatge jornada esportiva escolar. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 247 de dia 26.01.06, 
sol·licitud cessió poliesportiu IES per fases finals escolars. 

 
 
 

 DECRET DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batlia 
haguts des de l'últim Ple, els quals són el següents: des de núm. 31/06 fins al     
90/06 
 
 
 BAIXES I DEVOLUCIONS.- El senyor Antoni Vidal Matas dóna lectura a la 
següent proposta: 

 
PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS 

 
Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a continuació, es 
proposa la devolució del imports assenyalats. 
 
 
Referència   Contribuent           Padró/impost     Import  Motiu devolució  
----------  ---------------        ---------------  ------  ------------------------- 
 
3683/05     Ballesteros Lopez C.       AIGUA         74,34     Fuita aigua  
5485/05     Ballesteros Lopez C.       AIGUA        409,75     Fuita aigua 
6908/05     Sampol Comas J. G.         AIGUA        408        Fuita aigua   
4250/05     Gomez Justel J. C.         AIGUA        222,03     Fuita aigua 
6587/05     Parra Roman T.             AIGUA       1503,50     Fuita aigua 
05/000184   Trompette Jerome           M. TRÀNSIT    63        Sobresseiment 
 524/05    Calafell Rosselló A.       IVTM         53,68     Baixa-Pagat 1tr 
3406/05     Velasco serrano F.         IVTM        26,9        Baixa 30-08-05 



409/05      Bosch Real Fca.            IVTM         6,63       Duplicitat 

 
 És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
 
Examinada la documentació que s’adjunta, rebuda dels Serveis de Recaptació de 
Tributs de la Conselleria d’Hisenda i Pressuposts del Govern de les Illes Balears, 
es proposa la baixa dels esmentats rebuts. 
 
 
Cobrança Període de liquidació import 
Executiva 03/02/2006 al 03/02/2006 500,60 € 
  500,60 € 
 
 
És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
 

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
 
Examinada la documentació que s’adjunta, rebuda dels Serveis de Recaptació de 
Tributs de la Conselleria d’Hisenda i Pressuposts del Govern de les Illes Balears, 
es proposa la baixa dels esmentats rebuts. 
 
 
 
Cobrança Període de liquidació import 
Executiva 01/10/2005 al 31/12/2005 3.024,69 € 
  3.024,69 € 
 
 
És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
 

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
 
Examinada la documentació que s’adjunta, rebuda dels Serveis de Recaptació de 
Tributs de la Conselleria d’Hisenda i Pressuposts del Govern de les Illes Balears, 
es proposa la baixa dels esmentats rebuts. 
 
 
 
Cobrança Període de liquidació import 
Voluntària 01/10/2005 al 31/12/2005 6.458,55 € 
Voluntària Liq 01/10/2005 al 31/12/2005 283,32 € 
  6.741,87 € 



 
 
És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
 
 CONVENI ASSOCIACIÓ AMICS DELS ANIMALS.- El senyor batle dóna lectura 
a la següent proposta: 
 

PROPOSTA 
 

1. Vista la problemàtica existent, comú a altres municipis, de negligència, 
abandonament i irresponsabilitat en la tinença d’animals de companyia. Aquest 
Ajuntament te la necessitat d’organitzar un servei pel tal de donar cobertura a 
l’esmentada problemàtica i per organitzar-lo de la millor manera possible es per la 
qual cosa que venc a proposar el ple el següent acord: 

 
- Aprovar el següent: 

 
 

CONVENI DE COL.LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT D’ESPORLES I 
L’ASSOCIACIÓ “AMICS DELS ANIMALS-ESPORLES” 

 
 

D’una part el Sr. Miquel Ensenyat, Batle de l’Ajuntament d’Esporles i de l’altra la 
Sra. M. Verónica Gil Ibáñez, presidenta de l’associació “Amics dels Animals-
Esporles” inscrita al registre d’associacions de la CAIB amb el número 5553. 
 
 
EXPOSEN: 
 

2. L’Ajuntament d’Esporles té assumides les competències en matèria de protecció 
animal en el municipi d’Esporles segons la Llei de Protecció animal de la CAIB 
1/1992. 

3. L’associació “Amics dels Animals-Esporles” és una associació sense ànim de 
lucre inscrita al registre d’associacions de la CAIB dedicada a la protecció dels 
animals. 

4. L’Ajuntament d’Esporles disposa d’unes instal.lacions municipals on recull els 
cans extraviats i/o abandonats i el seu personal se’n fa càrrec d’ells fins que són 
derivats a altres destinacions. 

5. Existeix una problemàtica, comú a altres municipis, de negligència, 
abandonament i irresponsabilitat en la tinença d’animals de companyia. 

6. L’associació “Amics dels Animals-Esporles”, des de la seva constitució al mes de 
juliol de 2005 fa una labor divulgativa de conscienciació sobre la tinença 
responsable d’animals i col.labora de manera voluntària en la cura dels animals 
que romanen al refugi així com dedicant-se a trobar famílies adoptives per a 
aquests cans. 

 
 
En conseqüència, les parts que hi intervenen, acorden subscriure aquest conveni marc 
de col.laboració, d’acord amb les següents 
 
ESTIPULACI0NS: 



 
 

1. La finalitat d’aquest conveni és la de donar solució a la problemàtica que crea 
l’abandonament d’animals domèstics – concretament cans i moixos – dins del 
nostre municipi. 

2. L’associació “Amics dels Animals-Esporles” es compromet a dur la gestió del 
refugi municipal d’animals d’Esporles en els següents terminis: 

- Col.laborar en la recollida d’animals cedits, extraviats o abandonats amb 
els serveis de l’Ajuntament d’Esporles. 

- Col.laborar perquè els espais i infrastructures del refugi municipal 
compleixin la llei de nuclis zoològics de la CAIB i perquè sigui un espai 
digne durant la permanència dels animals. 

- Col.laborar amb els serveis de l’Ajuntament d’Esporles en la neteja i 
adequació del refugi municipal durant els caps de setmana i festius. 

- Col.laborar amb els serveis de l’Ajuntament d’Esporles donant menjar i 
aigua als animals durant els caps de setmana i festius. 

- Tenir cura de les condicions higiènic-sanitàries dels animals, dur-los a les 
revisions veterinàries pertinents i donar-los la medicació i les cures  que 
siguin necessàries. 

- No sacrificar els animals si no és per consell del veterinari davant una 
malaltia dolorosa i incurable. 

- Vetlar pel control de la natalitat en la mesura del possible conscienciant a 
les persones de que la superpoblació moltes vegades provoca l’abandó.  

- Gestionar la derivació dels animals del refugi municipal potenciant 
l’adopció responsable. Ens encarregarem del destí dels animals segons 
les circumstàncies de cadascú, assumint el transport i altres diligències. 

- Procurar una estada el més digna possible al refugi als animals que hi 
romanen. Procurar-los exercici, estimació i visites diàries en la mesura del 
possible. 

- Facilitar l’accès dels ciutadans a les dependències del refugi municipal. 
 

3. L’associació “Amics dels Animals-Esporles” gestionarà el programa de control ètic 
de les colònies felines si aquest es realitza a la nostra població amb el suport 
econòmic de l’Ajuntament d’Esporles, altres institucions o donacions de 
particulars. 

4. L’associació “Amics dels Animals-Esporles”, a més a més, farà activitats de 
conscienciació, divulgació, campanyes, activitats educatives i lúdiques per 
fomentar la participació dels ciutadans i per promoure la tinença responsable 
d’animals i el respecte envers els seus drets. 

5. L’associació “Amics dels Animals-Esporles” es compromet a realitzar un 
pressupost anual de cara a possibles subvencions i a entregar una memòria 
anual d’actuacions i  propostes per a projectes de futur, així com una memòria 
econòmica de les despeses sufragades amb subvencions d’aquest ajuntament. 

  
Per la seva banda l’Ajuntament d’Esporles durà a terme les següents actuacions: 
 

6. Nomenar una persona que representi l’Ajuntament i que sigui responsable del 
projecte i interlocutor a les reunions. 

7. Adequar les instal.lacions del refugi municipal d’animals d’Esporles segons la llei 
de nuclis zoològics de la CAIB. 

8. Dur a terme durant els dies laborables les tasques de manteniment, neteja i 
alimentació dels animals que romanguin al refugi municipal. 

9. Recollir els animals vagabunds o cedits per particulars que hagin de romandre al 
refugi municipal. 



10. Subvencionar la gestió del refugi municipal amb la quantitat de 2.000 euros 
inicials el primer any (negociant les quantitats per als següents anys) destinats a 
procurar una vida digna als animals durant la seva estada (despeses veterinàries, 
materials i accessoris, millores de les instal.lacions, derivació a altres refugis,...). 

11. Subvencionar campanyes de conscienciació, divulgació, esterilització, tinença 
responsable, ... 

12. Facilitar a l’associació “Amics dels Animals-Esporles” un espai on fer les reunions 
i/o un local on poder realitzar les seves activitats. 

13. Col.laborar amb l’associació “Amics dels Animals-Esporles” en activitats o 
campanyes relacionades amb la protecció animal. 

 
 

14. Es crearà una comissió mixta de seguiment del present conveni integrada per un 
representant de cada una de les parts nomenats pels signataris del present 
conveni. 

15. En tots els documents, publicacions i comunicacions de l’Associació i de 
l’Ajuntament referents als temes objecte del present conveni es farà constar la 
col.laboració d’ambdues entitats i hi hauran de figurar els seus logotips. 

16. El període de vigència del present conveni és de dos anys prorrogable per altres 
dos. 

17. El present conveni s’aplicarà retroactivament a partir del 01 de gener de 2006 
18. El present conveni té caràcter administratiu i queda reservat a la jurisdicció 

contenciosa administrativa  el coneixement de possibles litigis que hi pugui haver 
entre les parts. 

 
 
En prova de conformitat, es signa el present conveni per duplicat  
 
A Esporles, dia...... de...................... de 2006 
 
 
 
Per l’Ajuntament d’Esporles                  Per l’associació “Amics dels Animals- 
                                                              Esporles” 
 

- Autoritzar el Sr. Batle per signar el documents necessaris. 
 

El Sr. Jaume Pou digue que si estaven a l’ajuntament els estatuts de l’Associació, que li 
agradaria conèixer-los. 
Que si l’associació tenia llicencia d’activitats per realitzar la tasca que se l’incomanava. 
Que si hi havia un informe jurídic que indiques que el conveni era correcte. 
Que si havia previst que si un ca mossegava a qualque membre de l’associació, de qui 
seria la responsabilitat. Si existia una assegurança de responsabilitat civil que cobris 
qualsevol responsabilitat derivada  de l’execució d’aquest conveni.  
  El Sr. Batle digue que per signar aquest conveni volia que fos un tema consensuat i 
Per aquest motiu, 
 
 És retira de l’ordre del dia aquest punt. 
 
El Sr. Jaume Pou volgué constes en acta que com ja havia anunciat mitjançant escrit el 
Sr. Miguel Bernat excusava la seva ausencia. 
 
 
 
 



 PRECS I PREGUNTES.-  
 
El Sr. Gabriel Coll digue que tenien coneixement de que hi havia alguns escrits 
que denunciaven que a la carretera d’es Verger hi havia alguns punts molt 
perillosos, degut el mal estat de les voreres ja sigui per la possibilitat de 
despreniments o de perill de caura, que només unes cintes i barreres posades 
provisionals no eren suficients per evitar el perill. Apuntar les zones més 
afectades,   desprès de les cases de Son Trias i passat son Poquet etc., aportant 
fotografies de les zones a que feia referència , així mateix afeixir que inclòs hi 
havia hagut un accident. 
  Tambè digue que hi havia perill de foc. 
  Respecta de la circulació de Son Trias digue que era un poc caòtica que els 
rètols  no eren sufients, que s’havia de senyalitzar convenientment la circulació 
mitjançant senyals de transit. 
   Pel que feia al polisportiu les dutxes no tenien aigua calenta. I que passava amb 
les cistelles de bàsquet? 
   Que s’havia fet respecte del nucli rural d’es Verger?.  
   Digue que el Vial I a la vora de la zona de reciclatge hi havia un Albelló en molt 
mal estat i damunt si posaven moltes fulles i amb aquestes aigües se forma una 
basa important i perillosa, demanar de que s’arregles. 
   Així mateix demanar si era possible a la zona de reciclatge un aparcament de 
minusvalids?. 
   El Sr. Antoni Vidal respongué: que les cistelles de bàsquet ja estaven 
instal·lades que sols faltaven muntar. 
   El Sr. Jordi Carrió digue que no hi havia aigua calenta per que havien tingut 
fuges de gas-oil, però que ja estava arreglat. 
   Respecta de les valles d’es Verger s’havien demanat pressuposts i el més aviat 
possible es col·locaran. 
    Pel que feia a l’albelló de Ses Rotgetes, esta previst de col·locar-lo més alt. 
    El Sr. Tomeu Garau, pel que feia el nucli rural d’es Verger digue que es seguia 
treballant amb el tema, però que hi havia que tenir en compte el decret dels 
Alzinars, la llei de Sol Rústic, adaptar les  NNSS que s’havia d’estudiar tot 
conjuntament i trobar la solució més adient.  
  El Sr. Coll li digue que l’arquitecte cerques solucions que no crees problemes i 
que prest es tingues una proposta damunt la taula. 
   El Sr. Batle respecte de la circulació de Son Tries digue que estava prevista la 
reforma, però s’estudiava tenir en compta l’accessibilitat dels vianants i la 
circulació tot en conjunt i esperava que prest estaria enllestit. 
   La Sra. Dolores Matas demanar si ja s’havia enviat la moció del avions?. Que 
es sa havia aclarit  del local de Ses Rotgetes?.  Pel que feia els contenidors de 
Jardin de Flores quan es retiraran?. 
    El Sr. Jaume Capel demanar que com era que en la poda que es venia fent els 
arbres de la carretera,  hi havia aquest descontrol, no es regulava degudament el 
tràfic i es produïen situacions d’embós i de perill pels conductors i vianants?. 
 Com era que no s’havia previst el desastre del fang que s’havia escampat per la 
carretera , de l’obra de ampliació de les escoles, que havien tingut fang fins a 
l’Esgleita?, quines mesures s’havien pres ? com era que el camions abans 
d’abandonar l’obra no les feien net les rodes o el obligaven a carregar damunt 
grava o qualsevol altre mesura lògica que evites aquest desastre.    



  El carrer ca l’Onclo, on fan les obres de les escoles, s’ha obert un portal damunt 
la voravia i el camions surten per allà, l’empresa es responsabilitzarà, o tronarà a 
deixa igual?. 
  El carrer quarter la policia ja te el projecte de la reforma circulatòria?. 
  Demanar que les empreses constructores retirin les barreres de les obres, 
durant  els caps de setmana. 
  Als aparcaments d’horari limitat del carrer Joan Riutort, els vespres Tambè hi ha 
límit?. 
   El Sr. Jaume Pou, digue que el solar propietat d’aquest Ajuntament, al carrer 
Cotoner , estava totalment abandonat i aparentment sense control, ja que brutor, 
hi havia animals que hi pasturaven etc. i podia haver una desgracia, demanava 
que es mantingues net. 
 Del carrer de ca l’Onclo digue que ja feia un temps prudencial des de la seva 
obertura i que no tenia els rètols adients, ni els números a les cases. 
  Respecta de la Televisió Digital s’ha fet qualque gestió?. 
  Demanar que si les NNSS aprovades eren bones com era que la UA del carrer 
Mateu Font no s’havia portat a terme, que si no es feia el PP hauria de prendre 
les mesures pertinents. 
   Com està el tema del quadre elèctric del Centre de Dia?. 
    La documentació de la UA4, ja esta arreglada?. 
    Que ha passat amb la propietat de l’Ajuntament a s’Esgleita ?. 
    Que passa amb el punt verd que els dissabtes te tancat i no hi ha cap rètol 
d’horari?. 
     Hi ha un mal endèmic amb les actes de les Juntes Locals de Govern, seguim 
sense rebrer-les. 
     El Sr. Tomeu Garau digue que la UA4 seguia en  tràmit. 
     El Sr. Pou digue que perdones que insistís en el tema, que no havia començat 
ell a demanar explicacions que abans era el PSOE qui demanava, ara som 
nosaltres que exigim que es resolgui aviat. 
      El Sr. Tomeu Garau digue que el tema del carrer Mateu Font pensaven 
portar-lo endavant amb una seria de canvis i que estaven treballant amb la 
modificació puntual de les NNSS. 
      El Sr. Pou demanar no la dureu endavant? 
      El Sr. Batle respongué tal i com esta prevista no, sa iniciat tot un procés de 
modificacions amb la suspensió de llicencies etc. 
      El Sr. Pou digue que la suspensió de llicencies a Son Fort era innecessària, ja 
que tal i com està no es podien donar llicencies. 
      El Sr. Jordi Carrió digue que estava previst col·locar els rètols i numerar les 
cases del carrer de ca l’Onclo. 
      Respecta del punt verd digue que havia estat dos dies tancat per causes 
tècniques, però que està previst un horari de dilluns a divendres fins a les 21 
hores els  dissabtes de 10 a 14 hores i de 16 a  20 hores i els diumenges de 10 a 
14 hores. 
    Pel que feia el solar del carrer Cotoner per la part de l’Ajuntament, ja ho tenen 
previst els de manteniment i així mateix s’ha avisat a la propietat contigua de que 
Tambè netegin el seu costat. 
 El Sr. Batle digue si s’havia autoritzat a la família veïna per tenir-hi alguns 
animals que ja  hi tenien, però que ja els van traient. 
  El Sr. Carrio digue 



  Respecta del fang d eles escoles tot seguit ens varen donar comptar van obligar 
a l’empresa a fer neta la carretera  i ha preveurà el transport futur. 
 Pel que fa a l’entrada del carrer ca l’Onclo, l’empresa es farà responsable dels 
desperfectes. 
  Efectivament les valles de l’Ajuntament es procuren retirar els fins de setmana, 
però pel que fa a les empreses constructores es donaran les ordres oportunes. 
  Les contenidors de Ses Rotgetes està previst canviar-los aquest mes. 
   El Sr. Batle digue respecta del canal Digital que havia tingut contactes el mes 
d’octubre, gener i pareixia que el problema obeïa al canvi de maquinaria del 
repetidor. 
   Pel que feia a les rutes aeris, ja s’havia enviat, de totes maneres s’enviarà un 
recordatori, però pareix ésser que la raó de que s’amplien aquestes rutes obeeix 
a un estalvi de combustible.  
   Respecta del local de l’Associació de Ses Rotgetes la Guardia Civil  hi fa feina. 
   La poda d’arbres es veritat que provoca un cert tap circulatori, s’ha sol·licitat 
presencia de la policia i s’ha demanat que coordines més aquest tema. 
    La circulació del carrer quarter ja te una proposta de circulació feta per la 
policia local, en la que es desenvolupa un accés segur cap a les escoles. 
     El carrer Joan Riutort el vespres hi segueix la prohibició d’aparcar amb un límit 
de 10 minuts, però es clar l’Ajuntament no disposa de policia les 24 hores i encara 
que la Guardia Civil i ha pres part algunes vegades, no es suficient. 
     El quadre del Centre de Dia s’està fent una recopilació de desperfectes que 
tingueren els veïns i pareix que GESA ja se’n ha fet càrrec d’alguns i més 
concretament s’ha contactat amb l’IMEDEA que pareix ésser que va ser bastant 
afectat i segurament presentarem la demanda conjuntament. 
     Pel que fa a la propietat de l’Esgleita encara no s’ha fet la feina oportuna.  
    
      Un  cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les vint-i-una 
hores i vint-i-cinc minuts, el senyor batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el 
que s'hi ha tractat, jo la Secretària en donc fe, i amb el seu Vist i Plau estenc la 
present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament. 
 
 Esporles, 23 de febrer de 2006. 
  El batle,                 La secretària, 
 


